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爆竹声声打破旧日的烦恼，礼花缤纷迎来新年的吉兆。大红的灯笼映照在每个喜悦的脸庞，喜气的春联带来无限的期盼。新年到了，愿你在新的一年事事顺心，快乐常在！欢迎来到，本文是为您特别搜集的《新春英语祝福语贺卡祝词》，欢迎鉴赏！>1.新春英语祝福语贺...
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1、祝你新年快乐，佳节如意！
I wish you a happy new year and a happy New Year!
2、想起你就会心暖，念着你潺湲流连，亲爱的，新年快乐。
Think of you will be warm heart, read you flow, dear, happy new year.
3、美满宴，生活美满展笑颜。
Happy feast, happy life and smiling face.
4、愿你幸福安康，万事顺心。
I wish you happiness and good health.
5、愿你万事如意，多多欢颜。
Wish you all the best and have a good face.
6、我祝老师万事如意、新年快乐！
I wish you all the best and a happy New Year!
7、祝您幸福健康，新年快乐！
I wish you happiness, health and a happy New Year!
8、愿你虎年新春，幸福翻天。
I wish you happiness in the year of the ox.
9、贺新年，庆佳节，恭喜发财！
Happy new year, happy new year and happy fortune!
10、愿你快乐吉祥，幸运幸福。
May you be happy, lucky and happy.
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1、A beautiful wish to you and your family — live a happy life and everything goes well.
祝福您和您的家人幸福快乐，万事如意。
2、Good health,good luck and much happiness throughout the new year.
祝你在新的一年里，拥有健康、幸运和快乐。
3、I give you endless brand-new good wishes,Please accept them as a new remembrance of our lasting friendship.
给你我无尽的新的.祝福，让它们成为我们永恒友谊的新的纪念。
4、At new year and always,may peace and love fill your heart,beauty fill your world,and contentment and joy fill your days.
既是新年的祝福，也是平日的希冀，愿你心境祥和、充满爱意，愿你的世界无比美好，愿你一切称心如意、快乐无比。
5、May the coming new year bring you joy,love and peace.
愿新年为你带来快乐、友爱和宁静。
6、May the joy and happiness around you today and always.
愿快乐幸福永伴你左右。
7、On the occasion of the New Year,may I extend to you and yours our warmest greetings,wishing you a happy new year,your career greater success and your family happiness.
在此新年之际，我向您和您的家人致以最衷心的节日问候，并祝你们新年快乐、事业有成、家庭幸福。
8、Please accept my sincere wishes for the New Year、I hope you will continue to enjoy good health.
请接受我诚挚的新年祝福，祝您健康长寿。
9、Please accept our wishes for you and yours for a happy new year.
请接受我们对你和家人的美好祝福，祝你们新年快乐。
10、Good luck,good health,good cheer,I wish you a happy new year.
愿好运、健康、佳肴伴随你度过一个快乐的新年。
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1、祝您好事连连，好梦圆圆！
I wish you good health, good dream round!
2、贺新年，庆佳节，恭喜发财！
New Year day, congratulation!
3、新年好，万事顺，事事如意！
Happy New Year, everything, all the best!
4、祝新年快乐！年年有鲜！大发口财！
I wish a happy New Year! Every year there are fresh! Mouth killing!
5、恭祝新年吉祥，幸福和欢乐与你同在。
Wishing every happiness will always be with you.
6、温馨季节，思念满怀，愿你新年快乐。
Warm season, missing is full, I wish you a happy New Year.
7、新年好！愿你拥有一片属于自己的天地！
Happy New Year! May you have a belongs to own heaven and earth.
8、请接受我诚挚的新年祝福，顺祝身体健康。
Please accept my sincere wishes for the New Year, wish a healthy body.
9、哥们，今年发财了吧别忘了请客！新年快乐。
The elder brothers, had made a fortune in this year, please dont forget to treat! Happy New Year.
10、新的一年，新的开始；心的祝福，心的`起点。
The New Year, new beginning. The starting point of the blessing of the heart, heart.
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1、愿你快乐新年，幸福一生！
Wish you a happy new year and a happy life!
2、谨祝新年快乐幸福，大吉大利。
I wish you a happy and happy new year.
3、祝你新年快乐，好运常在！
I wish you a happy new year and good luck!
4、祝老师新年快乐，身体健康，全家欢乐！
I wish teachers a happy new year, good health and a happy family!
5、在新的一年里，祝老师快快乐乐！健健康康！
In the new year, I wish the teacher happy! healthy!
6、新年佳节，愿你宏图大展！
Wish you great success in the New Year!
7、祝新年快乐，并愿你幸福吉祥，前程似锦。
I would like to wish you a joyous new year and express my hope for your happiness and good future.
8、新的一年，新的起点，新的开始；心的祝福：祝你新年快乐。
A new year, a new starting point, a new beginning; wish you a happy new year.
9、祝新年快乐，时时好心情！
Happy new year and always in a good mood!
10、新的生活，新的进步，新的问候，新的喜庆，朋友，新春快乐！
New life, new progress, new greetings, new happiness, friends, happy New Year!
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